
Referat af Brugerrådsmøde, tirsdag d. 19. april 2022 
 

Tilstede: Annalise, Inge R., Hanne S., Anny, Bjarne, Jens Christian, Lise, Britt 
Fraværende: Aktivitetskonsulent 
 

1. Dagsordnen blev godkendt. 
2. Ordstyrer: Inge 
3. Referent: Britt 
4. Referatet fra d. 28/3 - 2022 blev godkendt og underskrevet. 
5. Intet nyt. 
6. Orientering fra udvalg: 

Butikken: Det foreslås at lukke butikken om tirsdagen i sommermånederne pga. at der 
ligger flere møder på denne dag og der er ikke meget salg om tirsdagen. Dette starter op fra 
1.maj og indtil 1. august 2022 
 
Bussens Venner: Det har været svært at komme i gang med at få deltagere til de Blå Ture. 
Det er et problem, at borgerne ikke er klar til afgang. Det er oplevelsen, at personalet ikke 
har borgerne klar eller melder afbud til chauffør/vært/værtinde. 
Nyt:  hvis der er personale med på turen, må borgerne gerne komme ud af bussen under 
turen. 
Der orienteres også om, at det er en også mulighed at ”leje bussen med en frivillig chauffør”. 
Alle deltagere skal være medlem af Bussens Venner. Yderligere information fås hos Anny. 
 
Arrangementsudvalget: Der er lavet en plan for resten af året. Annalise har skrevet til 
Karsten Holdt og har booket ham til at underholde til julefrokosten d. 7/12 – 2022. 
Danmark spiser sammen d. 26/4: Der er sidste tilmelding i dag. 
Udflugten: Annalise spørger til, om det er OK at chaufføren sælger drikkevarer i bussen.  
Dette er OK.  
 

7. Regnskab: Annalise orienterer om regnskabet. Der bliver ikke solgt så mange blade. Det er 
måske pga. at mange nu abonnerer på ugeblade. 

8. Hjemmeside: Der har været en forespørgsel om Olivenhavens Brugerråd kunne have en 
hjemmeside, hvor man kan se hvad der foregår her. Der har tidligere har været en 
hjemmeside, den blev dog slettet, fordi den ikke blev opdateret, til trods for at Bjarne 
ajourførte den ofte. Firmaet var vanskeligt at få kontakt med og det var vanskeligt for os at 
vedligeholde dem. Det var også en dyr løsning. 
Bjarne vil undersøge hvad det vil koste at have en hjemmeside, der bliver vedligeholdt. 

9. Træhold: Britt orienterer om, at Ældresagen har henvendt sig vedr. ønske om opstart af et 
træ-hold i værkstedet. Det bliver sandsynligvis onsdag formiddag fra d. 1/9 – 2022. 
Målgruppen er mænd, der er ensomme og som kunne mødes om at arbejde med træ og her 
igennem finde et fællesskab. Britt har kontakt informationer til Ældresagen og den 
kommende holdleder. 
Det foreslås, at der kan tages kontakt til Ældresagen og foreslå muligheder for andre hold 
gennem kp. Søren Johansen i Ældresagen. (Inge/Britt) 

10. Temadag for brugerrådet d. 10/5: Inge laver fælles tilmelding. 
11. Eventuelt: Bjarne efterlyser oversigt over holdene med kontaktpersonsoplysninger på 

holdledere. Britt er ved at lave en opdateret udgave. Muligvis kan det ikke blive med navn 
og tlf., da der skal indhentes samtykke fra hver holdleder omk. Dette. 

12. Næste møde: 7. juni 2022 kl. 10 – 12            TAK FOR I DAG J 


